
Protokół 

z obrad IX sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 7 czerwca 2019 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 1000 w Sali nr 1 Starostwa Powiatowego w 

Górze a zakończyła się o godzinie 1220 .  

Rada obradowała w składzie 14 osobowy – radny nieobecny – Adam Chmiel.  

 

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper, rozpoczęto od odegrania 

hejnału Góry. Następnie przewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Radnych oraz wszystkich 

obecnych na Sali. Następnie przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. 

Ustalono quorum.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco oprócz punktu pierwszego już zrealizowanego. 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 8 kwietnia 2019 roku. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 21 maja 2019 roku.  
4. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Debata nad Raportem o Stanie Gminy Góra za rok 2018. 
6. Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Góry. 
7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                   z 

wykonania budżetu Gminy Góra za 2018 rok. 
8. Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Góry.  
9. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2019. 
10. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 
11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. 
12. Uchwała w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w 

drodze inkasa oraz wynagrodzenia za inkaso.  
13. Uchwała w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Góra na zadania związane z działaniami na rzecz ochrony pszczół w latach 2019 - 2020 
14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

15. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów. 

16. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu postepowania o udzielenie dotacji celowej ze 
środków budżetu Gminy Góra na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych 
ogrodów działkowych. 

17. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Góra. 

18. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania oraz zasad funkcjonowania 
Centrum Kulturalno - Sportowego w m. Witoszyce. 



19. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 
opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego i warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach publicznych 
prowadzonych przez Gminę Góra. 

20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych 
„Moje boisko – Orlik 2012” 

21. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
niektórych nauczycieli. 

22. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Rady 
Miejskiej Góry.  

23. Uchwała w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Góra na lata 2019-
2024. 

24. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych . 

25. Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wprowadzenia 
regulaminu korzystania z krytej pływalni „Dolnośląski Delfinek” w Górze i kręgielni w Górze oraz 
powierzenia Burmistrzowi Góry uprawnień do ustalania wysokości opłat za korzystanie  

z krytej pływalni „Dolnośląski Delfinek” i z kręgielni w Górze. 
26. Interpelacje i zapytania Radnych. 
27. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
28. Wolne głosy i wnioski. 
29. Zakończenie obrad 

 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 8 kwietnia 2019 roku. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu. 

Bartłomiej Czyż poinformował, że kilkukrotnie prosił o przesłanie protokołu lecz go nie dostał. 

Jerzy Kubicki odpowiedział, że wysyłał mailowo. 

Bartłomiej Czyż odpowiedział, że nie dotarł do niego. 

Przewodniczący  odpowiedział, że protokół jest dostępny na stronie gminy.  

W wyniku głosowania protokół przyjęto 13 głosami za przy 1 wstrzymującym.  

Protokół z głosowania w załączeniu.  

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 21 maja 2019 roku. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu. 

W wyniku głosowania protokół przyjęto 13 głosami za przy 1 wstrzymującym.  

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 



Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrz Góry Panią Irenę Krzyszkiewicz. 

Burmistrz – przywitała zaproszonych gości. Na wstępie podziękowała byłym sołtysom za pełnienie 

kadencji. w 2019 roku odbyły się wybory sołeckie. Część sołtysów uznała, że nie będzie już kandydować. 

Złożono gratulacje nowym sołtysom oraz tym, którzy pełnili ją od wielu lat.  Eugeniusz Kaczmarek sołtys 

wsi Kruszyniec pełnił funkcję 6 kadencji, Stanisław Bielawski sołtys wsi Wierzowice Wielkie przez 5 

kadencji, Henryk Drozdowski sołtys wsi Czernina przez 4 kadencje. Pan Eugeniusz Kaczmarek był 

wybrany sołtysem roku województwa dolnośląskiego. Następnie złożono podziękowania za trud, 

wysiłek, wzorową współprace oraz wręczono upominki. Podziękowania również złożono sołtysom, 

którzy pełnili funkcję przez 2 kadencje - Pawłowi Dąbrowskiemu – sołtysowi Brzeżan, Krystynie 

Krasuskiej – sołtys Czerniny Dolnej, Monice Remiszewskiej – sołtys Glinki, Zbigniewowi Przybylskiemu 

– sołtysowi Sławęcic, Elizie Lochmann – sołtys Łagiszyna, Janowi Płócienniczak – sołtysowi Polanowa, 

Agnieszce Jadach – sołtys Sułkowa. Wręczono upominki sołtysom oraz złożono podziękowania. 

 W okresie międzysesyjnym wydano 64 zarządzenia.  Głównie dotyczyły one powołania komisji 

przetargowych. Umorzono podatek na kwotę 1700 zł dla 5 osób. Kwotę 500 zł umorzono Panu Markowi 

Mielnickiemu, materiał jest dostępny w wydziale finansów. Umorzenia związane są głównie z trudną 

sytuacją finansową, problemami zdrowotnymi, pożarem. Osobom prawnym odroczono zaległości 

podatkowe na kwotę 5307 zł jednemu zakładowi. Rozłożono na raty zobowiązania podatkowe od 

środków transportowych na kwotę 16629,71 zł jedne firmie. Jednej osobie fizycznej udzielono ulgi w 

postaci umorzenia zaległości z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami w kwocie 222 zł. Dwóm 

osobom fizycznym udzielono ulg w postaci rozłożenia na raty, odroczenia zaległości płatności za 

odpady komunalne na łączną kwotę 11764,258 zł. Wszystko to wpłynie do budżetu. Po raz kolejny 

ogłoszono przetarg na rewitalizację wieży byłego kościoła ewangelickiego w Czerninie, ostatnia oferta 

wynosi 1 444 000,00 zł, zadanie musi być wykonane w tym roku, ponieważ środki pozyskane z zewnątrz 

muszą być wydane w tym roku. Wszystkie oferty, które wpłynęły kwoty wynosiły ponad milion złotych. 

Trwa badanie ofert, jeśli będą spełnione wszystkie warunki zostanie podpisana umowa. Odbył się 

przetarg na Wykonanie robót budowlanych w ramach następującego zadania: Remont nawierzchni 

drogi i chodników ul. Reymonta, Konarskiego i Sikorskiego w m. Góra. Ponad milion złotych 

dofinansowania otrzymano z Funduszu Dróg Samorządowych, warunkiem jest wykonanie zadania w 

tym roku. Zadanie podzielono na 2 części. Pierwsza część to remont nawierzchni i chodników na ul. 

Reymonta, zainteresowanie było duże - wpłynęły 4 oferty. Kwota wyczytana wynosi 900 tys. zł zaś 

najniższa oferta opiewa na kwotę  775 354,12 zł. trwa badanie ofert, po tym zostanie podpisana 

umowa. Ulice Konarskiego i Sikorskiego również cieszyły się zainteresowaniem, kwota wyczytana 

wynosiła 700 tys. zł zaś najniższa oferta wynosiła 639 557,57 zł. zadania będą niebawem realizowane. 

Złożone było jeszcze 6 wniosków, czekamy na rozstrzygnięcie. Zadania musze być zrealizowane w tym 

roku. Gminy Góra i Jemielno otrzymały już dofinansowanie z tego programu  lecz kolejne wnioski są 

tak dobrze sformułowane, że powinno zostać przyznane kolejne pieniądze. Ogłoszono przetarg na  

Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej dla zadania  pn. ,,Budowa oświetlenia 

ulicznego przy ul. Lipowej”, wpłynęła jedna oferta na kwotę 7 995,00 zł. oferta jest atrakcyjna, umowa 

została podpisana. Po wykonaniu dokumentacji będzie zadanie realizowane. Opracowanie 

dokumentacji projektowo- kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika ul. 

Cisowa w m. Góra”. Wpłynęły 2 oferty, wykonana zostanie dokumentacja. Budowa boiska w 

Brzeżanach kolejne postępowanie. Wszystkie wpływające oferty są o wiele wyższe od wartości 

kosztorysowej. Firmy są nasycone pracą dlatego są tak wysokie ceny. Umówione jest spotkanie z 

Marszałkiem Województwa Dolnośląskiego. Ogłoszono przetarg na wykonanie dokumentacji na 

zadania wykonywane z Budżetu Obywatelskiego. Otwarto przetarg, wpłynęło 5 ofert, umowa została 



podpisana na wykonanie dokumentacji. Niebawem ruszą przygotowania do ogłoszenia Budżetu 

obywatelskiego na rok 2020. Wcześniej to będzie zrobione aby w nowym budżecie zadania były już 

zaplanowane, dokumentacja mogła by być wykonywana wiosną.  Przebudowa dachu przy Szkole 

Podstawowej nr 3 ul. Poznańska – wpłynęły 2 oferty, trwa badanie ofert. Jedna oferta na kwotę 49 

577,59 zł, druga 65 000,00 zł. Wykonawcę wezwano do uzupełnienia oferty. Remont chodnika w 

Jastrzębiej, prace zostały podzielone na etapy. Oferty bardzo odbiegały od kosztorysu, jedna z ofert 

wynosiła 1 800 000,00 zł a długość chodnika do wykonania to 1300 m. pierwszy newralgiczny odcinek 

– 232 metry będzie realizowany w pierwszej kolejności. Wpłynęły 2 oferty na ten odcinek, obie 

opiewają na ponad 500 tys zł. Szczególnie drogie są barierki. Wysłane zostało pismo do Marszałka 

Województwa z informacją, że jesteśmy w stanie dołożyć brakującą kwotę ale po połowie z 

marszałkiem. Odbyła się rozmowa z Prezydentem Leszna Panem Łukaszem Borowiakiem dotyczyła ona 

remontu drogi Góra – Leszno. Prezydent Leszna wysłał pismo do marszałka województwa 

wielkopolskiego, Burmistrz Góry wysłała pismo do marszałka województwa dolnośląskiego z prośbą o 

pilny remont drogi wojewódzkiej. Zaproponowano wspólne spotkanie. Gmina Góra jest skora dołożyć 

symboliczną złotówkę do remontu. Odbyły się już kiedyś rozmowy z marszałkiem dotyczące remontu 

tej drogi. Trzeba być cierpliwym i wytrwałym, decyzja zależy od marszałka. Jeśli chodzi o zbiornik wodny 

przy ul. Mickiewicza – ul. Sportowej niedawno została podpisana umowa na dofinansowanie, czynione 

są rozmowy z marszałkiem o przesunięcie dofinansowania na przyszły rok. Późno zostały podpisane 

umowy na dofinansowanie z Lokalnej Grupy Działania z powodu odwołań. Nie wpłynęła żadna oferta 

w przetargu, został ogłoszony kolejny przetarg. Jeśli chodzi o sprzedaż, tereny gminy są bardzo 

atrakcyjne. Od stycznia tego roku sprzedano nieruchomości na kwotę około 1 300 000,00 zł. Sprzedane 

zostały działki przy ul. Witosa sąsiadujące ze strażą pożarną. Jedna działka została sprzedana za kwotę 

400 970,00 zł przez firmę z Leszna, zatrudnienie ma tam znaleźć 60 osób. Druga działka na ul. Dąbrówki 

została sprzedana za kwotę 122 000,00 zł. kolejne działki zostają wystawione na sprzedaż. Sprzedaży 

sprzyja zmiana planu zagospodarowania przestrzennego. Gmina ciągle dokłada do gospodarki 

odpadami, w maju było 60 tys zł. Inne gminy również podnoszą stawki, co prawda niektóre gminy mają 

niższe stawki lecz odpady są odbierane raz w miesiącu. Jest konieczność podniesienia stawek. Zostało 

napisane pismo jako samorządowcy do Rządu w sprawie wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami. Opłata środowiskowa wzrasta, koszty transportu również. Uchwałą sejmiku województwa 

jesteśmy przypisani do instalacji Chemeko, wysłane zostało również pismo aby zmienić instalacje. W 

Głogowie odpady są tańsze mimo iż odległość jest większa. Nie jest to uzależnione od nas. Cały czas 

można składać wnioski na wymianę źródeł ciepła, uruchomione zostały środki na usuwanie azbestu. 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska wycofał się z dofinansowania na usuwanie azbestu, jednak 

Gmina ogłosiła nabór wniosków. Zostanie to sfinansowane z budżetu własnego. W okresie między 

sesyjnym było święto 3 maja, podziękowano za udział.  Wzięto udział w Dolnośląskim Kongresie 

Samorządowym organizowanym przez marszałka województwa dolnośląskiego. Odbyło się spotkanie 

ze studentami Uniwersytetu Przyrodniczego, którzy byli w Górze aby zagospodarować plac i przestrzeń 

na Pl. Bolesława Chrobrego oraz upiększyć miasto.  Prace te były wykonane w ramach zaliczenia 

semestru przez studentów. Podsumowanie odbędzie się 13 czerwca na Uniwersytecie Przyrodniczym. 

Plac przy ul. Wrocławskiej zostanie utwardzony, remont ulicy się jednak przedłuża. Spowodowane jest 

to remontem sieci kanalizacyjnej, planowana była wymiana 50 metrów a wymieniono 500 metrów. 

Strabag na bieżąco informuje. Do końca czerwca ulica powinna być przejezdna. Już niedługo zostanie 

ogłoszony przetarg na II etap remontu ul. Wrocławskiej od skrzyżowania z ul. Łąkową do dawnej 

zajezdni PKS. W Dolnośląskim Urzędzie Wojewódzkim odbyła się uroczystość wręczenia promes z 

funduszu dróg samorządowych. Burmistrz podziękowała wojewodzie za przychylność. Z Warszawy do 

wojewody wróciły dokumenty dotyczące obwodnicy Góry. Wojewoda ponownie rozpatrzy podjętą 

wcześniej decyzję. W tej sprawie odbyło się spotkanie z dyrektorem ds. infrastruktury Dolnośląskiego 

Urzędu Wojewódzkiego.  Jeśli chodzi o rondo na ul. Podwale, sprawa utknęła u wojewody. Projektant 



ukończył dokumentację lecz wojewoda nie wydał pozwolenia. Materiał ma być uzupełniony. 

Przygotowywane są teraz postanowienia. Odbyło się spotkanie ze starostą górowskim dotyczące 

interwencji w sprawie budowy obwodnicy Góry oraz ronda na ul. Podwale. Burmistrz nie miała 

informacji o pobycie minister Beaty Kempy w Górze, nie dostała zaproszenia chociaż jako gospodarz 

miasta powinna być poinformowana. Było dużo negatywnych głosów, że Burmistrz nie uczestniczyła w 

spotkaniu. W Wierzowicach Małych odbyły się gminne obchody Dnia Strażaka, była to piękna 

uroczystość. Wcześniej odbyły się powiatowe obchody Dnia Strażaka. Warto wspierać Policję i Straż 

Pożarną. Odbyło się spotkanie z członkami klubu „Pogodna Jesień” zorganizowane w ramach 

obchodów Dnia Matki, uroczystość była na bardzo wysokim poziomie, ludzie pełni siły i optymizmu. 

Spotkanie z Panem Łukaszem Wyka z firmy Lege Artis w sprawie zadania inwestycyjnego 

„Zagospodarowanie przestrzeni publicznej na pl. Chrobrego                      w m. Góra”. Dokumentacja ma 

być wykonana do 18 czerwca br. Deptak jest prawie gotowy, aktualnie są montowane przez 

pracowników TEKOMU kosze na śmieci. Podziękowano Adamowi Ćwianowi oraz wszystkim 

pracownikom za zaangażowanie, ciężką pracę. Firma zewnętrzna zaoferowała montaż ławek na kwotę 

6 tys zł a pracownicy TEKOMU  zrobili to za darmo. Plac Chrobrego będzie wyglądał pięknie, będzie 

dużo drzewek i kwiatów. Jeśli chodzi o mokry chodnik to są problemy z montażem, ponieważ musiała 

by być pod chodnikiem fontanna. Pod chodnikiem są fundamenty kościoła. Będą zamontowane kule, 

z których będzie tryskać woda. W miejscu gdzie była wieża kościoła ewangelickiego zgodnie z 

zaleceniami konserwatora będą wykonane kontury czerwoną cegłą aby zaznaczyć, w którym miejscu 

była wieża. Ustawiona zostanie również tablica informacyjna. Odnawiany jest też pomnik na pl. 

Chrobrego.  

Przewodniczący zapytał o pytania do sprawozdania. 

 

Ad. 5 Debata nad raportem o stanie gminy. 

Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji stałych o odczytanie stanowiska komisji w sprawie 

Raportu o stanie Gminy Góra za rok 2018.  

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała raport 4 

głosami za. 

Jacek Szczerba poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała raport. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych pozytywnie 

zaopiniowała raport 4 głosami za.  

Tadeusz Biernacki poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała raport 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył debatę oraz wyjaśnił sposób debatowania.  

Burmistrz poinformowała, że raport jest bardzo obszerny. Uwzględnia wszystkie obszary pracy gminy. 

Jest to wspólna praca radnych, sołtysów oraz wszystkich mieszkańców. Część dokumentów 

przedstawiono wcześniej np. sprawozdanie z wykonania budżetu, sprawozdanie z mienia gminy. 

Zawiera wszystkie szczegółowe dane. Druga część raportu to część analityczna. Burmistrz 

podziękowała za wkład pracy w tworzenie raportu. Niektóre gminy zleciły pisanie raportu firmom 

zewnętrznym, w Gminie Góra raport był tworzony przez pracowników.  

 



Ad. 6 Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Góry. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 13 głosami za przy 1 przeciw.  

 
Ad. 7 Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                   
z wykonania budżetu Gminy Góra za 2018 rok. 
 

Przewodniczący zwrócił się do przewodniczących komisji stałych o stanowiska komisji.  

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie 4 głosami za. 

Jacek Szczerba poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie 4 głosami za i  1 wstrzymującym . 

Tadeusz Biernacki poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie 6 głosami za przy 4 wstrzymujących. 

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie 3 

głosami za przy 1 wstrzymującym.  

Przewodniczący odczytał początek uchwały nr IV/36/2019  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.  

Rada nie wyraziła chęci oby odczytać całą uchwałę RIO 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 wstrzymującym podjęto uchwałę.  

 

Ad. 8 Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Góry.  

Przewodniczący odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry oraz uchwałę numer 

IV/53/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Rada nie wyraziła chęci oby odczytać całą uchwałę RIO.    

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 13 głosami za przy 1 wstrzymującym.  

Burmistrz podziękowała i poinformowała, że jest to wspólna praca wszystkich. Szczególne 

podziękowania dla Wydziału Finansów na czele ze Skarbnikiem oraz pracownikom, kierownikom oraz 

wszystkim pozostałym, którzy przyczynili się do tego.   

Ogłoszono przerwę w obradach podczas, której złożono gratulacje dla Burmistrza Góry.  

 



Ad. 9 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2019. 

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę 

4 głosami za. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę.  

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad 10. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę 

4 głosami za. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad 11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. 

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę 

4 głosami za. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych 

w drodze inkasa oraz wynagrodzenia za inkaso.  

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę 

4 głosami za. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad.13. Uchwała w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Góra na zadania związane z działaniami na rzecz ochrony pszczół w latach 2019 – 2020 

Tadeusz Biernacki poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała uchwałę 8 głosami za. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 



Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad.14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę 

4 głosami za. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

Ad. 15. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Tadeusz Biernacki poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała uchwałę 8 głosami za. 

Burmistrz wprowadziła autopoprawkę do uchwały. W paragrafie 4 brakuje słowa „metalowych”. 

Rozpoczęto głosowanie nad autopoprawką. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 wstrzymującym 

przyjęto autopoprawkę.  

Protokół z głosowania w załączniku.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę wraz z autopoprawką. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad. 16. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu postepowania o udzielenie dotacji celowej ze 

środków budżetu Gminy Góra na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych 

ogrodów działkowych. 

Zbigniew Przybylski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę 

4 głosami za. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad.17. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Góra. 

Tadeusz Biernacki poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała uchwałę 8 głosami za. 



Burmistrz wprowadziła autopoprawkę. W paragrafie 15 brakuje słowa „metalowych” oraz w paragrafie  

2 słowa „opłaty”.  

Rozpoczęto głosowanie nad autopoprawką. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 wstrzymującym 

przyjęto autopoprawkę.  

Protokół z głosowania w załączniku. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad 18. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania oraz zasad funkcjonowania 

Centrum Kulturalno - Sportowego w m. Witoszyce. 

Jacek Szczerba poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego pozytywnie 

11 głosami za zaopiniowała uchwałę. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad.19. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego i 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Góra. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad 20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk 

sportowych „Moje boisko – Orlik 2012” 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad21. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 



kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych pozytywnie 

zaopiniowała uchwałę 4 głosami za jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad.22. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Rady 

Miejskiej Góry.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

 

Ad.23. Uchwała w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Góra na lata 

2019-2024. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych pozytywnie 

zaopiniowała uchwałę 4 głosami za jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad 24. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych . 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę.  

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

 

Ad 25. Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wprowadzenia 

regulaminu korzystania z krytej pływalni „Dolnośląski Delfinek” w Górze i kręgielni w Górze oraz 

powierzenia Burmistrzowi Góry uprawnień do ustalania wysokości opłat za korzystanie z krytej 

pływalni „Dolnośląski Delfinek” i z kręgielni w Górze. 



Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania 13 głosami za przy 1 

wstrzymującym podjęto uchwałę. 

Protokół z głosowania w załączeniu. 

 

Ad. 26 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Wobec braku interpelacji przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 27 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
Z powodu braku interpelacji i zapytań przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 28 Wolne głosy i wnioski 

Radna Janina Ziombra wyjaśniła, że z uwagi na to, iż nie brała udziału w pracach komisji stałych rady  

Miejskiej wstrzymywała się od głosowania. Jednocześnie zdeklarowała prace w komisjach zgodnie z 

podjętą uchwałą o składach osobowych, ponadto złożyła gratulację Burmistrz Irenie Krzyszkiewicz. 

Sołtys Jastrzębiej Krzysztof Witko, podziękował członkom komisji nr 2 za pracę podczas wyborów do 

europarlamentu w szczególności zastępcy Robertowi Mazulewiczowi. Przekazał informację, że 

wyborcy mieli kłopot ze znalezieniem właściwego lokalu wyborczego, poprosił o rozszerzenie 

informacji choćby poprzez spółdzielnie mieszkaniowe. 

Radny Bartłomiej Czyż zapytał o dokument „Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Góra za 2018 

rok, w szczególności o liczbę miejsc w żłobkach, w Gminie Góra brakuje 3 miejsc, natomiast w powiecie 

górowskim 0,75, co to oznacza ? 

Kierownik OPS Góra Edyta Lisiecka wyjaśniła że 80 % danych jest „zasysana” ze źródeł zewnętrznych, 

pozostałe z Wydziału Oświaty, podczas pracy OPS nie może ingerować w przekazane dane. 

Radny Bartłomiej Czyż na stronie 11 dane są o ilości wypłacanych świadczeń z OPS, w Gminie Góra 

1499, natomiast w powiecie średnio 300, Kierownik Edyta Lisiecka wyjaśniła, że od kilku lat nie ma 

możliwości innego przedstawienia pozyskanych danych oraz z uwagi na dużą liczbę mieszkańców 

naszej gminy oraz zasobność przekłada się na liczbę świadczeń. 

Sołtys Polanowa poprosił o pomoc przy naprawie drogi przebiegającej przez tę wieś, gdyż jak to mówią 

od wojny nic nie było tam robione, nie jest odśnieżana i nie są łatane dziury, nie jest także obkaszana. 

Burmistrz Irena Krzyszkiewicz poinformuje po uzyskaniu informacji z Powiatu o statusie  drogi. 

Na tym protokół zakończono. 

Prot. Mateusz Szuszkiewicz 


